
⼀般社团法⼈ 

亚洲产业经济研究中⼼ 阁下 

 

反社会势⼒排除誓约书 

 

1. 本公司及本公司代表董事（以下简称“本公司”）表明并承诺，均不属于以下各项所述的

情况，且今后也不会从事以下⾏为： 

() 暴⼒团、暴⼒团成员、暴⼒团相关企业或相关⼈员、总会屋、社会运动等标榜暴⼒团体

或特殊知能暴⼒集团，其他反社会势⼒（以下简称“反社会势⼒”），或者曾经是反社会势⼒。 

() 与反社会势⼒有交易或联系，或者曾经有过。 

() 本公司股东、董事及⼆亲等以内的亲属实际控制本公司经营的，为反社会势⼒或曾经是

反社会势⼒。 

 

2. 如本公司出现前述任⼀情况，本公司同意⽴即丧失贵会会员资格，且不提出异议。 

3. 如本公司违反本誓约书的承诺事项，给贵会造成损害并被要求赔偿时，本公司承诺⽴即承

担赔偿责任。 

 

年    ⽉    ⽇ 

 

地址： 

公司名： 

代表者：      印 



General Incorporated Association  

Asian Industrial Economic Research Center 

 

Anti-Social Force Exclusion Pledge 

 

1. Our company and our representative director (hereinafter referred to as "our company") declare 

and pledge that we do not belong to any of the following situations and will not engage in the 

following actions:  

(1) Belonging to or having been a member of a violent group, a member of a violent group, a related 

enterprise of a violent group, or a person or entity advocating for a violent group or a special 

intelligent violent group, or other anti-social forces (hereinafter referred to as "anti-social forces").  

(2) Having transactions or connections with anti-social forces, or having had them in the past.  

(3) Our company's shareholders, directors, and relatives within two degrees of kinship actually 

controlling the management of our company being anti-social forces or having been anti-social 

forces. 

2. Should any of the aforementioned situations apply to our company, we agree to immediately lose 

membership in your association without objection. 

3. Should our company violate the commitments of this pledge and cause damage to your 

association, resulting in a demand for compensation, we pledge to immediately assume 

compensation responsibility. 

 

/       /      

[Year] [Month] [Day] 

 

Address: 

Company Name: 

Representative Signature:  

  



⼀般社団法⼈ 

アジア産業経済研究センター 御中 

 

反社会的勢⼒排除に関する誓約書 

 

1. 当社及び当社理事（以下「当社」という）は、次の各号にいずれも該当しないこ

と、ならびに今後も該当する⾏為を⾏わないことを表明し、誓約いたします。 

（1） 暴⼒団、暴⼒団構成員、暴⼒団関係企業もしくはその関係者、総会屋、社会

運動等標榜ゴロまたは特殊知能暴⼒集団、その他の反社会的勢⼒（以下「反

社会的勢⼒」という）であること、または過去に反社会的勢⼒であったこ

と。 

（2） 反社会的勢⼒と取引または繋がりを有すること、またはかつて有し 

ていたこと。 

（3） 当社の理事及び⼆親等以内の親族で当社の経営を実質的に⽀配するものが、

反社会的勢⼒であること、またはかつて反社会的勢⼒であったこと。 

2. 当社が前号のいずれかに該当した場合、貴会の会員資格を即時に喪失することに

異議を申し⽴てないことを誓約いたします。 

3.当社が本書に基づく誓約事項に違反し、貴会に損害が⽣じて賠償を請求された場

合には、遅滞なくその賠償責任を果たすことを誓約いたします。 

年    ⽉    ⽇ 

住 所： 

会社名： 

代表者：      印 


